
Motion av Anette Hellström (M) om att utreda behovet av en ny sporthall i Mälarhöjden 
 
Det finns ett stort behov av en ny sporthall i närområdet runt Mälarhöjden. Det ska byggas 
1100 nya lägenheter i Mälaräng och en grundskola som ska ta emot elever 900 elever från 
förskoleklass upp till årskurs nio.  
 
Redan nu är tillgången på sporthallar i området begränsad. Mälarhöjdens skola, som är 
Sveriges fjärde största med sina 1200 elever, har bara två små gymnastiksalar, om 18x8 
meter. En normalstor sporthall är 40x20 meter. 
 
Idrottens positiva effekter, förutom den faktiska träningen, är att den också ett tar stort 
socialt ansvar. Många barn som varit på glid har fått fotfäste genom idrottsledare, 
lagkamrater, ett tydligt positivt sammanhang och en gemenskap.  
 
Men som läget är nu det är svårt att få tid för träning, oftast finns det bara tider väldigt sent 
på kvällen och det är många föreningar som ska dela på de få tider som finns. Därför behövs 
det nya idrottslokaler. 
 
Ett möjligt alternativ är att bygga en sporthall på den plats där det nu finns en fotbollsplan, 
vid Mälarhöjdens skola. Och lägga fotbollsplanen på taket, på så sätt försvinner inga ytor.  
Men även andra förslag kan vara intressanta. Det skulle till exempel kunna vara att bygga en 
fullstor hall vid den nya skolan i Mälaräng. Då kan skolan använda den på dagtid, medan 
föreningar använder den på kvällar och helger. 
 
 
Med anledning av det ovan anförda föreslår jag att kommunfullmäktige beslutar:  
 
Att ge berörda nämnder i Stockholm ett uppdrag att utreda behovet av en ny 

sporthall i området runt Mälarhöjden eller dess närhet. 
 
 
 
Stockholm den 7 nov 2023 
 
Anette Hellström (M) 
Ledamot i kommunfullmäktige  
 
 
 


